
 

 

 
 
 
 
 
Številka: 900-1/22 
Datum: 14. 06. 2024  
 
 

Z A P I S N I K 

10. redne seje Občinskega sveta Občine Sodražica, 

ki je bila v petek, 14. 6. 2024, ob 18. uri, v dvorani gasilskega doma Sodražica. 

 
Prisotni člani občinskega sveta: Ernest Pirnat, Zvonko Janež, Jelka Pakiž, Drago Arko, Franc Lesar, 
Branko Arko, Karmen Kordiš, Zdenka Lušin, Evgen Zajc. 
Odsotni člani občinskega sveta: / 
 
Ostali prisotni: 

- župan mag. Blaž Milavec 
- občinska uprava: Darja Vetrih, Blaž Kovačič  
- gostje: Marija Ajdič Francelj, vodja SOU Občin Ribnica, Loški Potok, Sodražica in Velike Lašče, 

Simon Starc, namestnik komandirja Policijske postaje Ribnica, Majda Kovačič Cimperman, 
ravnateljica OŠ dr. Ivana Prijatelja Sodražica, Franc Malavašič, ravnatelj Glasbene šole Ribnica, 
Andrej Lampe, nekdanji direktor Zdravstvenega doma Ribnica in ga. Maša Karpov v.d. 
direktorja Zdravstvenega doma Ribnica, Jože Drobnič, predsednik Nadzornega odbora Občine 
Sodražica. 

- predstavniki medijev: / 
 
Uvodoma je župan pozdravil prisotne in obrazložil, zakaj določene teme, ki so bile v letnem programu, 
niso predlagane na tej seji. Predlagal je, da vodenje seje prevzame podžupan Ernest Pirnat, sam pa da 
bo po potrebi sodeloval na seji za dodatne obrazložite in morebitna vprašanja. Ernest Pirnat je 
pozdravil prisotne in se zahvalil vsem prisotnim za prisotnost na seji, katere termin je bil prestavljen.        
Ob pričetku je bilo prisotnih vseh devet članov, sklepčnost je bila zagotovljena. Predstavil je predlog 
dnevnega reda. Svetniki na predlog niso imeli pripomb in so soglasno potrdili naslednji 
 
DNEVNI RED: 

1. Obravnava zapisnikov 9. redne seje in poročilo o realizaciji sklepov 9. redne seje 
2. Odlok o zapuščenih vozilih (2. obravnava)  
3. Letno poročilo Skupne občinske uprave Občin Ribnica, Loški Potok, Sodražica in Velike Lašče  
4. Letno poročilo Policijske postaje Ribnica 
5. Letno poročilo OŠ dr. Ivana Prijatelja Sodražica 
6. Letno poročilo Glasbene šola Ribnica 

7. Letno poročilo Zdravstveni dom dr. Janeza Oražma Ribnica in delovna uspešnost direktorja 
8. Poročilo Nadzornega odbora  
9. Pobude in vprašanja.* 
10. Razno. 
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AD/1 Obravnava zapisnika 9. redne seje in poročilo o realizaciji sklepov 9. redne seje 
Občinski svet ni imel pripomb na zapisnik 9. redne seje. Soglasno so bili sprejeti naslednji 
 

SKLEPI: 

Potrdi se zapisnik 9. redne seje Občinskega sveta Občine Sodražica, z dne 18. 4. 2024. 

 
Občinski svet ni imel pripomb in dodatnih vprašanj k realizaciji sklepov 9. redne seje. 
 
 
AD/2 Odlok o ravnanju z zapuščenimi vozili v Občini Sodražica, 2. obravnava 
Blaž Kovačič je predstavil Odlok v 2. obravnavi. 
Dodatne obrazložitve in pojasnila je podala Marija Ajdič Francelj, in sicer glede zaračunavanja glob, 
ugotavljanja lastništva, glede pooblaščenega izvajalca, pravico posega v vozilo z namenom pridobitve 
identifikacijske številke vozila ter stroške odvoza in hrambe zapuščenega vozila. 
 
Predlog Odbora za komunalne zadeve in prostorsko planiranje je predstavil Evgen Zajc, predlog 
Statutarno pravne komisije pa Branko Arko. 
Razprave ni bilo. 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sodražica sprejme Odlok o ravnanju z zapuščenimi vozili v občini Sodražica, v 
2. obravnavi. 
 
 
AD/3 Letno poročilo SOU 
 
Marija Ajdič Francelj je podala poročilo Skupne občinske uprave za leto 2023. Obrazložila je področje 
medobčinskega inšpektorata in redarstva, pristojnosti in naloge, ki so se izvajale ter nekaj statistike o 
opravljenih postopkih. 
Razprava: Ernest Pirnat, Marija Ajdič Francelj, Zvonko Janež, Blaž Milavec, Drago Karel Arko, Branko 
Arko, Blaž Kovačič. 
Razprava je tekla o številu inšpekcijskih postopkov, o zahtevah za sodno varstvo, o nadzoru nad 
vegetacijo ob cestah oz. sodelovanju z izvajalcem javne službe, meritvah hitrosti z radarjem in 
prikazovalnikom hitrosti, pa tudi o delovanju SOU na splošno. 
 
Seji sta se pridružila predstavnika ZD Ribnica ob 18.45. 
 
 
AD/4 Letno poročilo Policijske postaje Ribnica 
Letno poročilo je predstavil pomočnik komandirja. Povedal je, da je kriminaliteta v porastu, še posebno 
glede spletnih prevar, pa tudi tatvin, od velikih tatvin do tatvin. Povedal je, da je bilo obravnavano tudi 
nasilje v družini in v partnerskih zvezah, ki običajno trajajo dalj časa. Obrazložil je področje javnega 
reda in miru, kršenje zakona o prijavi prebivališča, kršenje zakona o ohranjanju narave (vožnja po poljih 
ipd.) in zakona o zaščiti živali. Podal je tudi poročilo o kršitvi cestno prometnih predpisov, kjer jih je 
bilo največ v Sodražici, Vinicah in Zamostcu, vendar od leta 2019 ves čas pada oz. se je prepolovila 
obravnava teh kršitev. Povedal je, da v letu 2023 ni bilo zaznanih kršitev s strani tujcev, niti niso beležili 
nelegalnih prehodov na območju Občine Sodražica. 
 
Podžupan je odprl razpravo. 
Razpravljali so: Blaž Milavec, Simon Starc, Jože Drobnič, Ernest Pirnat, Karmen Kordiš. 
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Razprava je tekla o pobudi za osveščanje starejših glede spletnih prevar, in sicer z organizacijo 
predavanj, delavnic in objav v Suhorobarju. Razprava je tekla tudi o tem, na kakšen način se zaznava 
in obravnava nasilje, bodisi v živo ali preko spleta in pobuda, da se tudi temu področju posveti 
pozornost. Vprašanje je bilo tudi o uživanju alkohola v povezavi s cestnim prometom in povedano, da 
se preventiva in vzgoja otrok tudi že odraža. 
 
Po razpravi sta ob 19.05 sejo zapustila Pika Ajdič Francelj in Simon Starc. 
 
 
AD/5 Letno poročilo OŠ 
Letno poročilo je podala Majda Kovačič Cimperman, in sicer tako za šolo kot za vrtec. Prisotne je 
seznanila z realizacijo letnega načrta, številom učencev in visokim odstotkom vozačev. Podala je tudi 
nekaj posebnosti, z določenimi dodatnimi programi, ki jih šola izvaja, ter odsotnostjo. Povedala je, da 
se je v zadnjih 10 letih število učencev povečalo za 88 učencev, kar je za sodraško šolo visok porast. 
Povedala je, da je tudi povprečna ocena šole 4,02, sicer pa so bili učenci zelo uspešni tudi pri NPZ, še 
posebno v 9. razredu. Pojasnila je tudi sodelovanje šole v domačem okolju, in sicer z obrtno 
podjetniško zbornico Ribnica, veterani vojne za Slovenijo, sodelujejo pa tudi na praktično vseh 
dogodkih in prireditvah oz. sami organizirajo več prireditev. Povedala je, da dobro sodelujejo tudi z 
vsemi društvi in drugimi organizacijami. 
 
Razprava: Ernest Pirnat, Majda Kovačič Cimperman, Blaž Milavec. 
Razprava je tekla o možnostih in pripravljenosti šole pri realizaciji strategije lokalnega razvoja in pa o 
širjenju oz. razvijanju dodatnih programov, tudi nacionalnih in mednarodnih. Župan Blaž Milavec je ob 
tem obrazložil tudi projekt širitve šolskih objektov, vključno z vrtcem, pa tudi pridobivanje dodatnih 
zemljišč.  
 
Ob 19.40 je Majda Kovačič Cimperman zapustila sejo. 
 
 
AD/6 Letno poročilo Glasbena šola Ribnica 
Franc Malavašič je podal letno poročilo Glasbene šole Ribnica, ki deluje na območju štirih občin. 
Povedal je, da je vključenost otrok na območju GŠ nadpovprečno glede na ostalo Slovenijo. Povedal 
je, da deluje v šoli 9 orkestrov, kar je 3 krat več glede na preteklost. Ponosni so na vse orkestre, nekaj 
posnetkov je tudi na spletu. Pojasnil je uspešno udeležbo na tekmovanjih in nastopih. Povedal je, da 
se zagotavlja čim boljše pogoje glede na proračun. Obrazložil je, da sodelujejo tudi mednarodno, in 
sicer z izmenjavo kadra. Povedal je, da skušajo zagotoviti možnost obiskovanja glasbene šole vsem 
nadarjenim, ob tem pa je izrazil zadovoljstvo nad tem, da je zanimanje tudi za tiste instrumente, za 
katere do sedaj ni bilo nekega povpraševanja. 
 
Razprava: Ernest Pirnat, Franc Malavašič, . 
Razprava je tekla o delovanju glasbene šole v Sodražici ter o tem, da se skupaj s projektiranjem novih 
prostorov Osnovne šole, načrtujejo tudi dodatni – lastni prostori za Glasbeno šolo.  
 
Ob 19.50 je Franc Malavašič zapustil sejo. 
 
 

AD/7 Letno poročilo Zdravstveni dom dr. Janeza Oražma Ribnica in delovna uspešnost 
direktorja 

Andrej Lampe je podal poročilo ZD Ribnica za leto 2023, in sicer z ekonomskega vidika, ki je bilo glede 
na pretekla leta pozitivno, tako da je tudi izguba preteklih let v celoti sanirana. Poleg tega pa se je v 
zadnjih letih tudi povečalo število zaposlenih in število programov, ki se izvajajo. Posebej je izpostavil 
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preventivne aktivnosti, Center za krepitev zdravja (CKZ), ki se izvaja na vseh Zdravstvenih postajah. 
Obrazložil je tudi druge programe, sofinancirane s strani Občine, povedal, da se širijo programi 
fizioterapije, ponovno se uvaja program logopedije, obrazložil pa je tudi področje investicij in 
investicijskega vzdrževanja (od dobro vzdrževane postaje v Sodražici do nakupa reševalnega vozila).  
V nadaljevanju se je predstavila tudi Maša Karpov, ki sedaj opravlja funkcijo v.d. direktorja.  
 
Razpravljali so: Jelka Pakiž, Franci Lesar, Andrej Lampe, Jože Drobnič, Blaž Milavec. 
Razprava je tekla o uspešnem programu CKZ, ki bi ga bilo dobro še dodatno promovirati. Odprto je 
bilo tudi vprašanje glede ultrazvoka v Ribnici, saj je težko dobiti nosilca dejavnosti. Razprava je tekla 
tudi o programu fizioterapije, o načinu financiranja in izvajanju tega programa. Blaž Milavec je pohvalil 
sodelovanje z direktorjem Lampetom in delovanje zavoda pod njegovim vodstvom ter mu zaželel 
srečno na njegovi nadaljnji poti. Pohvalil je tudi njegovo pomočnico in sedanjo v.d. Mašo Karpov, pa 
tudi ostale zaposlene, ki, kot je videti vsaj po večini dajejo svoj maksimum. Ob tem je izpostavil tudi 
druge izzive, s katerimi se bomo v bližnji prihodnosti soočali – tudi glede osnovne oskrbe. 
 
Na predlog Zvonka Janeža, predsednika Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
pojasnilo glede izplačila delovne uspešnosti poda Darja Vetrih. Pojasnila je vlogo ZD Ribnica za podajo 
soglasja k izplačilu letne delovne uspešnosti direktorja in obrazložila predlog sklepa, ki ga je podprla 
tudi Komisija. 
 
Razprave na to temo ni bilo. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 

Občina Sodražica kot soustanoviteljica Zdravstvenega doma Ribnica podaja soglasje k višini dela 
plače za redno delovno uspešnost direktorju Andreju Lampe za leto 2023, in sicer v višini 5% letnih 
sredstev njegove osnovne plače v letu 2023, kar predstavlja 2.102,01 EUR bruto. 
 
 
Ob 20.30 sta sejo zapustila Andrej Lampe in Maša Karpov. 
 
 
AD/8 Poročilo Nadzornega odbora 
Poročilo Nadzornega odbora je podal Jože Drobnič. Povedal je, katera področja so nadzirali, in sicer iz 
vidika ekonomičnosti, učinkovitosti in pravilnosti poslovanja. Poleg pregleda plače enega zaposlenih 
so pregledali še nekaj postavk tekočega poslovanja ter investicij oz. projektov. Pojasnil je, da se tekom 
nadzora ni našlo večjih nepravilnosti, opozorili pa so na kakšno manjšo nepravilnost pri posameznih 
dokumentih v investicijah. Povedal je, da so posebej pogledali še proračunsko postavko računovodske 
in svetovalne storitve..  
Župan Blaž Milavec je povedal, da so nadzori dobrodošli, saj tudi občinski upravi dajejo usmeritev in 
potrditev, da je delo opravljeno pravilno. 
 
Ob 21.00 je Jože Drobnič zapustil sejo. 
 
 
AD/8 Pobude in vprašanja 
Podanih ni bilo pobud in vprašanj. 
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AD/9 Razno 
 
Župan je svetnike seznanil s stanjem investicij, ki so v teku. Podal je tudi informacijo glede projektov, 
ki se načrtujejo oz. so tik pred začetkom izvajanja. Povedal je tudi, da je v maju PGD Vinice Zapotok 
dobilo novo vozilo, ki ga v deležu tudi financira Občina Sodražica. 
 
Župan je povabil svetnike na dogodke in prireditve, ki jih organizirajo občina, društva ali druge 
organizacije v občini, še posebno na največjo prireditev Psoglavske dneve. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 21.20. 
 
 
 
 
Zapisala:         Podžupan Občine Sodražica: 
Darja Vetrih            Ernest Pirnat l. r. 
 


